



NATASCHA ZOHREN

CURRICULUM VITAE



NATASCHA ZOHREN



ABOUT ME

NAME Natascha Zohren
DATE OF BIRTH 6. August 1988
CITIZINSHIP German

CONTACT

 natascha.zohren8@gmail.com
 (+49) 15159459311
 Invalidenstraße 139, 10115 Berlin
 www.zohren-design.de

PROFICIENCIES

Photoshop ●●●●●●
 InDesign ●●●●●●
 Illustrator ●●●●○
 HTML/CSS ●●●○○
 Premiere ●●●●○
 After Effects ●●●○○
 JIRA/Trello ●●●●●●

HOBBIES

Dressage and horse jumping
 Photography and film
 Painting

EXPERIENCE

2017-2021 ○ **SENIOR GRAPHIC DESIGNER** *MEALKIT PROVIDER* „HelloFresh“, Berlin landingpages, Contentful, webbanner, social media and newsletter banner, video, animations, flyer, magazines, packaging design
 2015-2017 ○ **WEB DESIGNER** *SMARTPHONE ACCESSORIZE* „Artwizz“, Berlin HTML/CSS newsletters, product landing page management, landing page screen designs, smartphone case designs, social media and newsletter banners
 2014-2015 ○ **JUNIOR GRAPHIC DESIGNER** *ONLINE AGENCY* „artcom media“, Berlin social media and website banners, newsletters
 2012-2014 ○ **GRAPHIC DESIGNER** *NUTRITION ONLINE SHOP* „nu3.de“, Berlin Corporate design of lifestyle products, packaging design, social media and website banners, magazines, flyers
 2012 ○ **INTERNSHIP** *NUTRITION ONLINE SHOP* „nu3.de“, Berlin
 2010 ○ **INTERNSHIP** *AD AGENCY* „Dülberg&Brendel“, Düsseldorf

TRAVELING

2012 ○ 6 month in Canada, Farmstay

EDUCATION

2011 ○ Bachelor of Art - Mediendesign, Mediadesignhochschule Berlin
 2008 ○ Abitur / High school Gesamtschule Kaiserplatz Krefeld



NATASCHA ZOHREN

1. GERMAN / 2. ENGLISCH

SEHR GEEHRTE DAMEN UND HERREN,

Ich möchte mich gerne für die kreative Stelle bewerben und Ihnen zunächst einen kurzen Einblick in meine berufliche Laufbahn geben.

Geboren bin ich in Neuss und aufgewachsen in Krefeld, NRW.

Um Mediadesign zu studieren, bin ich 2010 nach Berlin gekommen und habe die Mediadesign-Schule MDH besucht. Ich habe 2011 meinen Bachelor of Arts erhalten.

Nach meinem Studium ging ich für 6 Monate nach Kanada und arbeitete auf verschiedenen Farms. Nach meiner Rückkehr nach Berlin absolvierte ich ein Praktikum bei „nu3“, einem E-Commerce-Unternehmen, das Nahrungsergänzungsmittel verkauft. Anschließend wurde ich dort als Grafikdesignerin fest angestellt. Ich erstellte Printflyer, Magazine, entwarf E-Mail-Banner, Animation und entwickelte CI's für einige Eigenmarken.

Nach 2,5 Jahren habe ich „nu3“ verlassen, um für die Werbeagentur „artcome venture“ zu arbeiten. Dort war ich für die Erstellung vieler digitaler Assets verantwortlich und arbeitete mit verschiedenen Online Shops zusammen.

Meine nächste Berufserfahrung machte ich bei „Artwizz“, einer Marke für Smartphone Accessorize. Dort habe ich Newsletter mit HTML / CSS erstellt, war dafür verantwortlich, diese an bestimmte Kunden Gruppen zu verschicken, habe Produkt online eingepflegt und Screendesigns gestaltet, die auf der Artwizz-Website umgesetzt worden sind. Außerdem habe ich Smartphone Schutzhüllen illustriert.

Nach 2 Jahren wurde ich von „HelloFresh“, dem weltweit führenden Mealkit-Anbieter, als Senior Graphik Designer für den DACH Markt angestellt. Ich bin bereits seit 2017 bei der Firma angestellt. Meine Aufgabe bei HelloFresh sind es, Landingpages zu designen und einzupflegen, Webbanner, Affiliate und Social Media Banner zu gestalten, sowie Printflyer, Magazine, Produktdesign und Animationen zu kreieren.

Derzeit suche ich als kreative Person eine neue Erfahrung im Design Bereich, um mich weiterzuentwickeln und mich neuen Herausforderungen stellen zu können. Ich freue mich auf ein persönliches Gespräch mit Ihnen.

Mit freundlichen Grüßen,
Natascha Zohren



NATASCHA ZOHREN

1. GERMAN / 2. ENGLISCH

DEAR RECRUITMENT TEAM,

I am applying for the position of Graphic Design.

I was born in Neuss and raised in Krefeld, Germany. To study Mediadesign I came to Berlin and attended the Mediadesign school MDH, where I graduated with a Bachelor of Arts in Media Design in 2011.

After my studies I went to Canada for 6 months and worked as a farmhand on various ranches. After my return to Berlin I interned at nu3, an e-commerce company that sells dietary supplements. On conclusion of my internship I was promoted to Graphic Designer. My responsibilities included creating print flyers and magazines, animating e-mail banners, and developing the corporate design of multiple lifestyle products.

After two and a half years I left nu3 to work for the advertising agency artcome venture. I was responsible for preparing digital media.

My next professional experience took place at Artwizz, a smartphone accessories manufacturer and seller. I created newsletters using HTML/CSS and was responsible for delivering them to select customer segments. I maintained product landing pages and created screen designs to be implemented on the Artwizz website. I created various Smartphone Cases as well.

After 2 years I was hired by HelloFresh, the world's leading meal kit provider, as their senior lead graphic designer for the DACH market. My department covers the design and print of flyers which are distributed directly to end customers. I further managed the creation of magazines, wall designs, posters, as well as animations, banners, landingpages and content for social media posts.

Currently, I am looking for a new experience as a motivated and professional creative where I can develop and grow my skill set while contributing to an exciting business. I look forward to speaking with you about the open position.

Kind regards,
Natascha Zohren



THANK YOU